
1

P R O T O K Ó Ł XIX/08
z odbytej nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Morawica

w dniu  08 sierpnia 2008 r.

Sesja rozpoczęła się o godz. 900 , a zakończono 1300. W sesji udział wzięli: Wójt

Gminy Pan Marian Buras, Sekretarz Gminy Pani Anna Kowalska, radni gminy wg załączonej

listy  obecności, Skarbnik Gminy Pani Maria Adach.

PORZĄDEK  POSIEDZENIA  SESJI:

I część sesji – godz. 900  sala konferencyjna UG.

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie kworum oraz przedstawienie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy.

3. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy podjętych na poprzedniej sesji.

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  NrXIV/133/08 Rady Gminy w Morawicy z
dnia 31 stycznia 2008 r. w sprawie udzielenia w 2008 roku dotacji na prace
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru
zabytków.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  NrXIV/153/08 Rady Gminy w Morawicy z
dnia 04 kwietnia 2008 r. w sprawie udzielenia w 2008 roku dotacji na prace
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do
rejestru zabytków.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2008 rok.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/145/08 Rady Gminy w Morawicy z
dnia 04 kwietnia 2008 r. dotyczącej ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat,
motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych składników
wynagrodzenia.

8. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia projektu Rozporządzenia Wojewody
Świętokrzyskiego dotyczącego powiększenia obszarów chronionego krajobrazu w
granicach administracyjnych gminy Morawica.

9. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.

II część sesji – godz. 1000 – wyjazdowa do Gminy Zielonki.
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PRZEBIEG  POSIEDZENIA
Ad. 1)

 Otwarcia posiedzenia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Wojtyś,

przedstawił porządek obrad do którego nie wniesiono uwag.

Obecnych na sesji 10 radnych. (nieobecni: Strąk, Zegadło, Pietrzykowski, Stokowiec,

Piwowarczyk)

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Wojtyś stwierdził prawomocność sesji w

podejmowaniu uchwał.

Ad. 2)

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Wojtyś poinformował, że zgodnie z zapisem w

Statucie Gminy Morawica protokół z sesji jest do wglądu w komórce organizacyjnej Urzędu

Gminy u Pani Heleny Piecyk. Zapytał czy są uwagi do przedstawionego protokołu.

Do protokołu uwag nie zgłoszono. Protokół z sesji Rady Gminy z  dnia 27 czerwca 2008  r.

został przyjęty jednogłośnie.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 13

Za – głosowało 13 radnych. (nieobecni: Stokowiec, Zegadło)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 3)

 Wójt Gminy Pan Marian Buras  przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy

podjętych na nadzwyczajnej sesji Rady Gminy w dniu 27 czerwca 2008 r.

Do przedstawionego sprawozdania uwag nie było.

Przedstawione sprawozdanie w załączeniu do protokołu.

Ad. 4)

Skarbnik Gminy Pani Maria Adach  powiedziała, że Parafia Lisów zwróciła się do  z pismem

o zwiększenie przyznanej dotacji na remont zabytkowej wieży Kościoła w Lisowie do kwoty

60.000,00 zł..  Taka kwota jest jeszcze potrzebna aby można było przeprowadzić remont tej

wieży. Na remont tej wieży parafianie Lisowa zaangażowali znaczne środki własne i dlatego

też zwrócili się o udzielenie  im wsparcia o brakującą kwotę.
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Radny Jacek Osman zwrócił się z prośba o pozytywne ustosunkowanie się do

przedstawionego wniosku Parafii, bo w przeciwnym razie  bez tej pomocy  remont tej wieży

nie będzie mógł być przeprowadzony.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie zmiany uchwały Nr XIV/133/08 Rady Gminy w Morawicy z dnia 31 stycznia 2008 r.

dotyczącej udzielenia w 2008 r. dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub prace

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.

Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie wniesiono.

Uchwała Nr XIX/174/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i stanowi

załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 13

Za – głosowało 13 radnych. (nieobecni: Stokowiec, Zegadło)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad.  5)

Skarbnik Gminy powiedziała, że wpłynął wniosek  od Parafii Brzeziny o zwiększenie dotacji

na zakup materiałów na oświetlenie zabytkowego Koscioła w Brzezinach.

Uchwałą Nr XV/153 z 04 kwietnia 2008 roku zostały przyznane na powyższy cel środki w

wysokości 13.000 zł. Kwota ta okazuje się niewystarczająca  na zakup niezbędnych do tego

celu materiałów, ponieważ robocizna zostanie wykonana we własnym zakresie.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie zmiany uchwały Nr XV/153/08 Rady Gminy w Morawicy z dnia 4 kwietnia 2008 r.

dotyczącej udzielenia w 2008 r. dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub prace

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.

Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie wniesiono.

Uchwała Nr XIX/175/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i stanowi

załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 13

Za – głosowało 13 radnych. (nieobecni: Stokowiec, Zegadło)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 6)

Skarbnik Gminy Pani Maria Adach omówiła szczegółowo proponowane zmiany w planie

budżetu ma 2008 r.  Ponadto wszyscy radni otrzymali projekt tej uchwały.  Skarbnik Gminy
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omówiła szczegółowo proponowane zmiany budżetu gminy ze szczególnym zwróceniem

uwagi na  :

- ZGK wystąpiła o dofinansowanie budowy kotłowni przy blokach mieszkalnych w

Morawicy w których gmina ma udział w wysokości 12,54%,

- Zwiększenie pożyczki dla OSDP Bilcza na zakup samochodu pożarniczego,

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie zmian budżetu gminy na 2008 r.  Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie

było.

Uchwała Rady Gminy Nr XIX/176/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i

stanowi załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Zegadło,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 7)

Sekretarz Gminy Pani Anna Kowalska powiedział, że projekt tej uchwały proponuje

podwyższenie progów procentowych  dodatków funkcyjnych dla Dyrektorów szkół. Dodała,

że organ prowadzący zwiększył środki finansowe na wypłatę dodatków funkcyjnych, ale żeby

to mogło być zrealizowane należy dokonać zmian widełek procentowych dodatków

funkcyjnych.

Powyższa propozycja zmiany do regulaminu została uzgodniona ze związkami zawodowymi

działającymi na terenie naszej gminy.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie zmiany uchwały Nr XV/145/08 Rady Gminy w Morawicy z dnia 04 kwietnia 2008 r.

dotyczącej ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki

przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za

warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia.

Do przedstawionego projektu uwag nie było.

Uchwała Rady Gminy Nr XIX/177/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i

stanowi załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Zegadło,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.
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Ad. 8)

Na wstępie Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt

uchwały w sprawie  uzgodnienia projektu rozporządzenia Wojewody Świętokrzyskiego

dotyczącego powiększenia obszarów chronionego krajobrazu w granicach administracyjnych

gminy Morawica.

Rada Gminy  pozytywnie zaopiniowała projekt rozporządzenia Wojewody Świętokrzyskiego

w sprawie powiększenia o teren sołectw wymienionych w projekcie uchwały.

Uchwała Nr XIX/178/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i stanowi

załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Zegadło,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 9)

Wójt Gminy Pan Marian Buras powiedział, że nasza planowana wizyta  w Gminie Zielonki

podyktowana jest tym, ze jest to jedna z lepszych gmin, maja hale sportowe i chcielibyśmy

porozmawiać z nimi na temat zarządzania finansowego tymi obiektami.

Radna Marianna Parlicka Słowik  powiedziała , że skarżą się mieszkańcy Piasecznej Górki, w

sąsiedztwie których zespół muzyczny uprawia próby. Są bardzo głośni i zakłócają spokój.

Radny Zygmunt Domagała powiedział, że podobna sytuacja  jest z mieszkańcami Bilczy

Jaworni i MOSTOSTALU, który produkuje elementy  metalowe i zakład ten staje się

uciążliwy dla tych mieszkańców.

Wójt Gminy  Pan Marian Buras   poruszył sprawę zakupu samochodu dla potrzeb Urzędu

Gminy. Powiedział, że samochód którym jeździ nasz kierowca jest już wyeksploatowany i

ulega ciągłym awariom. Dlatego trzeba się zastanowić nad zakupem nowego samochodu.

Zastanawialiśmy się nad zakupem BUSA ale po wielu dyskusjach okazało się, że nie będzie

to dobra decyzja, bo wyjazdy Busem sa bardzo rzadkie, a najczęściej jest to potrzeba

wyjazdu samochodem osobowym. Zastanawialiśmy się nad zakupem Skody Octawi.

W swych wypowiedziach radni zaproponowali aby zastanowić się nad zakupem  Volsvagena

PASSATA. Jest to ich zdaniem bardziej zasadne, ponieważ na temat Skody są różne opinie

nie zawsze dobre.
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Radny Stanisław Kubicki zapytał jak jest z planem oświetlenia gminy.

Wójt odpowiedział, że prace idą do przodu i we wrześniu ma być już oddany.

Następnie radni udali się do Gminy Zielonki , gdzie byli zainteresowani funkcjonowaniem hal

sportowych wybudowanych prz placówkach szkolnych.

Na tym protokół zakończono i podpisano.
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